



行政院農業委員會臺中區農業改良場

研究彙報

第157期

中華民國 111年 12月

目次

植物生長調節劑噴施對紅龍果品質與貯藏之影響.....柯懿婷、陳盟松... 1

不同覆膜處理對椪柑果實採後貯藏品質之影響.....周錦玉、陳盟松、劉惠菱...17

The Evaluation of Comfort Indices for a Subtropical Protected Culture
.....Chiachung Chen, Jiunyuan Chen and Ling-Hsi Chen...37

播種期與氮肥施用對小麥台中選2號產量與品質之影響.....林訓仕...51

芽孢桿菌屬細菌處理甘藍種子對黑腐病之防治.....陳俊位、黃姿碧、曾德賜...61

大豆‘台中1號’之育成.....陳鏗斌、林訓仕、郭建志...77

行政院農業委員會臺中區農業改良場 編印
彰化縣 大村鄉



BULLETIN OF TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND EXTENSION STATION

No. 157

December 2022

CONTENTS

- Effects of Plant Growth Regulator Treatment on Pitaya Fruit Traits and Quality under Low Temperature Storage.....Yi-Ting Ke and Meng-Sung Chen... 1
- Effects of Different Edible Coating Treatments on Postharvest Quality of 'Ponkan' Mandarin (*Citrus reticulata* Blanco).....Ching-Yu Chou, Meng-Sung Chen and Hwei-Ling Liu...17
- The Evaluation of Comfort Indices for a Subtropical Protected Culture.....
.....Chiachung Chen, Jiunyan Chen and Ling-Hsi Chen...37
- Impact of Sowing Timing and Nitrogen Application on Yield and Quality of Taichung Sel.2.....Hsun-Shih Lin...51
- Study the Control Effect of *Bacillus* strains on Black Rot of Cabbage Seeds
.....Chen-Wei Chen , Tzu-Pi Huang and Dean Der-Syh Tzeng...61
- Breeding of New Soybean Variety 'Taichung No. 1' Hwan-Bin Chen,
..... Hsun-Shih Lin and Chien-Chih Kuo...77

TAICHUNG DISTRICT AGRICULTURAL RESEARCH AND
EXTENSION STATION

Tatsuen Hsiang, Changhua, Taiwan, Republic of China

ISSN: 0255-5905



GPN: 2006500018
定價：新臺幣100元